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Jasmina Annika Karvonen 7 

 8 

Konstituering   9 

PSak 00/24 a, b, c, d og e   10 

a) Valg av ordstyrer, referent og tellekorps    11 
 12 

Vedtak:   13 

• Mats Ugland og Anna Rebekka Løvmo velges til ordstyrere    14 
• Ingrid-Elisabeth Ringstad velges til referent   15 
• Kontrollkomiteen (KK) velges til tellekorps   16 

 17 

b) Godkjenning av innkalling og saksliste   18 
 19 
Vedtak:   20 

• Innkalling og saksliste godkjennes.   21 
 22 
c) Godkjenning av protokoll fra siste møte   23 
 24 
Vedtak:   25 

• Protokoll fra P5, samt protokoll fra ekstraordinært SP møte godkjennes med 26 

de endringer som fremkommer i møtet   27 
 28 

d) Orienteringssaker fra: 29 

• Arbeidsutvalget (AU) 30 
Amalie orienterte. Vi har markert verdensdagen for psykisk helse. Vi har jobbet med 31 

promotering av valget. Vi har hatt møter med Studentombudet angående 32 
Studentombudet sine ressurser. Leder og nestleder har deltatt på rektors felles 33 
ledersamling. Leder har også deltatt på ULM der hovedfokuset var på faglig 34 

sammensetning hvor rektor var tydelig på at han støtter profil nr 3 og ikke profil nr 2 35 
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som SP støtter. Jeg har også deltatt på NSOs landstyretmøte. Jeg har vært i Khrono 36 

for å få fram studentenes mening om faglig sammensetning på campus Romerike. 37 

LMA har deltatt på VT møte og SiOs mat og drikke brukerutvalg. LMA har også 38 
jobbet med galla og dersom noen ønsker å bli med i gallakomitee er det bare å ta 39 
kontakt med Elias.  40 
 41 
Predrag orienterte om hva som har vært oppe i UU. Det har vært en debatt rundt 42 

tannteknikk studie der man kom fram til at det 99% sikkert legges ned. Det har vært 43 
en prosess som har vart i over 15 år. Hovedgrunnen til at det legges ned er at det er 44 
for dyrt. 45 
 46 
Spørsmål: Hva står LMA for? 47 

Svar: det står for læringsmiljøansvarlig og det er Elias sitt verv i AU. 48 
 49 

• Velferdstinget (VT) 50 

Celine orienterte fra VT. Jeg heter Celine og jeg er samarbeidsansvarlig i VT. Vi 51 
jobber opp mot SiO og jobber for bedre kollektivtilbud, mattilbud osv. Vi har hatt 52 

møter med politikere knyttet opp til statsbudsjettet. Jeg deltok på 53 
tillitsvalgtkonferansen på OsloMet hvor VT hadde post på rebusen. Vi har hatt 54 
tildelingsmøte der vi tildelte midler til ulike studentmiljøer som studentradio og 55 
lignende. Jeg vil opplyse om at det er valg i VT og at man kan stille til verv som leder 56 

av kulturstyre, leder av SiO hovedstyre og mange flere. Dere kan lese mer på VT 57 
sine nettsider. Det er også bare å komme til meg om dere har noen spørsmål. 58 

  59 

• Studentenes fakultetsråd og studentråd 60 

SFR HV: Martin orienterer at FakCup er avlyst pga logistiske problemer. 61 
 62 
Parlamentet ga talerett til representant fra NSO slik at NSO kunne orientere. 63 

 64 

• Norsk studentorganisasjon (NSO) 65 

Sigve orienterte fra NSO. Tusen takk for det kjære SP. Jeg kommer fra SP UiO og 66 
det er spennende å se hvordan det foregår her også. Jeg har et budskap som jeg 67 

håper dere kan videreformidle til deres medstudenter. Da statsbudsjettet ble lagt fram 68 
ser man at det er for å presse studenter gjennom studiene og ut i arbeidslivet. Er 69 

samfunnet tjent med at studenter kommer overarbeidet og utbrent ut i arbeidslivet. 70 
Jeg synes det er forferdelig, og jeg er kjempeskuffet over statsbudsjettet som er lagt 71 
fram og vil kalle det studentfiendtlig. Vi får ikke en gang økt kjøpekraft. Studiestøtten 72 
vår blir verdt mindre neste år. Jeg håper dere vil gå sammen med oss i NSO og 73 
studentene i Norge og si at vi er tydelig imot dette statsbudsjettet. At vi er mot at det 74 

skal innføres eksamensavgift og at de tukler med konverteringsordningen. Vi må 75 
kjempe for et verdig livsgrunnlag for alle studenter slik at det på ekte blir lik rett til 76 
utdanning. Vi må vise politikerne at vi ikke kan stå inne for dette og at vi er provosert. 77 

Jeg er forbannet og det hører dere kanskje. Jeg håper dere kan ta del og vise at dere 78 
er like frustrert som det vi er. Vi må rekruttere studenter på alle trinn, fra alle klasser, 79 
vi må stoppe denne studentfabrikken som denne regjeringen legger opp til at vi skal 80 
være en del av. Kjære studenter, få med dere alle andre studenter til å demonstrere 81 

foran stortinget 31. oktober kl 18.00 for å vise stortinget hvor misfornøyd vi er med 82 
budsjettet. Budsjettet er ikke vedtatt enda, og det er ikke for sent å si ifra. Slagordet 83 
er stopp studentfabrikken! 84 

 85 
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Spørsmål: Er planen å gjøre en koordinert demonstrasjon på alle institusjonene rundt 86 

i landet eller blir det oslobasert som på 90-tallet. 87 

Svar: i utgangspunktet er det først og fremst oslobasert, men det betyr ikke at man 88 
ikke kan koordinere det andre steder i landet.  89 
 90 
Vedtak:   91 

• Sakene tas til orientering.  92 
  93 

e) Ettergodkjenning av høringssvar, valg og oppnevninger   94 
 95 

Siden sist parlamentsmøte har Arbeidsutvalget gjort følgende oppnevninger og svart 96 
på følgende høringssvar:  97 
 98 

• AU har sendt inn høringssvar om faglige profiler for et nytt Campus Romerike i 99 
Lillestrøm  100 

 101 

• AU har supplert inn Pia Furuseth til fast plass nr 8 i OsloMets delegasjon til 102 

Velferdstinget Oslo og Akershus 2024. 103 
 104 

• AU har supplert inn Andreas Gjeitnes Gundersen som 9. faste plass i 105 
OsloMets VT delegasjon 2024.  106 

 107 

Vedtak:   108 

• Studentparlamentet godkjenner det innsendte høringsvaret om faglige profiler 109 

for et nytt Campus Romerike i Lillestrøm 110 

• Studentparlamentet godkjenner valg av Pia Furuseth til fast plass nr 8 og 111 

Andreas Gjeitnes Gundersen til fast plass nr 9 i OsloMets delegasjon til 112 
Velferdstinget Oslo og Akershus 2024. 113 

         114 
  115 

Orienteringssak: Studentombudet  116 

PSAK 34/24  117 

 118 

Predrag la fram saken. Vårt kjære Studentombud har vært i Khrono i september hvor hun har 119 

lagt fram behovet for økte ressurser til Studentombudet. Studentombudet er et uavhengig 120 

organ på OsloMet. Hun skal passe på studentenes rettsikkerhet. Dersom dere har en sak der 121 

dere er usikre på om det er innenfor loven kan dere ta kontakt med Studentombudet. Hun 122 

har hatt så mange saker at det er for mange saker for et ombud. Hun har bl a måtte prioritere 123 

bort skikkethetskonferansen som tar for seg den nye skikkethetsforskriften for å prioritere 124 

studentsaker. Det er veldig ubeleilig. Hun har heller ikke et eget budsjett slik at hun ikke kan 125 

delta på alle konferanser hun bør delta på i sin rolle. Bl a hadde ikke OsloMet penger til å 126 

dekke deltakelse på skikkethetskonferanse. SP sa seg derfor villig til å betale, men hun 127 

måtte prioritere konferansen bort pga høyt arbeidstrykk på OsloMet. Vi har laget en 128 
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underskriftskampanje og signer gjerne om dere er enig i at Studentombudet trenger mer 129 

ressurser.  130 

 131 

Vedtak:  132 

• Studentparlamentet tar Arbeidsutvalgets fremlegg til orientering 133 
 134 
  135 

Dypdykk VALG  136 

PSAK 35/24  137 

  138 
Amalie la fram saken og holdt dypdykk. Jeg håper dere har fått med dere at det er valg! Fra 139 
og med i går åpnet det for å kunne stille til valg. Håper dere har fått dere med dere på 140 
Dassavisa og rundt forbi på infoskjermer og trekantsøyler. Jeg starter med det viktigste: alle 141 
må stille til valg! Selv om man sitter i parlamentet nå, må man stille om man ønsker å 142 
fortsette å sitte i Studentparlamentet i 2025. Vi har også en kandidatworkshop 23. oktober kl 143 
16.00 i A122 i P52. Her vil vi hjelpe dere med deres kandidatur og svare på spørsmål. Ta 144 
gjerne med en venn.  145 
 146 
Hvorfor er valg viktig? Valg er viktig fordi vi trenger forankring. Når vi sier at vi representerer 147 
studentene så må vi faktisk ha med oss studentene. Bærekraftig rekruttering er også viktig. 148 
Vi trenger at alle bidrar. Det er et felles prosjekt.  149 
 150 
Vi har vært gjennom valg flere ganger og vil gjerne gå gjennom hva som får det til å fungere. 151 
Basert på fjorårets statistikk ser vi at det som var en avgjørende faktor for at kandidatene 152 
bestemte seg for å stille var varierende, men flertallet kom inn under kategorien personlige 153 
grunner som at det virket spennende, de var politiske engasjerte og ville gjøre en forskjell 154 
eller at de ønsket større nettverk og innblikk i lokalpolitikken på OsloMet. Når det kommer til 155 
stemperioden og når vi fikk inn flest stemmer så ser vi at det er enkelte tiltak som har hatt 156 
god effekt. Når det var klassens time på Økad tok tillitsvalgt og ba alle om å stemme, det ga 157 
en veldig økning i antall stemmer. Oppsummert ser man at utsendelse av SMS, klassens 158 
time, stand og personkontakt er det som teller. 159 
 160 
I tillegg er det tillitsvalgtes kraft. Vi sender ut nyhetsbrev til tillitsvalgte og ber alle tillitsvalgte 161 
sette av tid til å stemme i valget i klassens time.  162 
 163 
Vi er bare fire mennesker i AU og derfor trenger vi et valgteam. Vi skal nå over 22 000 164 
studenter. Vi har ressurser og hjelpemidler, men vi trenger hjelp av dere til å gå til klasser og 165 
engasjere studentene i valget.  166 
 167 
Vi trenger hjelp til å spre ordet, oppfordre til å stille og sikre at alle stemmer. Vi ønsker at 168 
dere bruker deres grunner til hvorfor dere stilte, men også deres tanker om hva er verdien av 169 
å stille og engasjere seg.  170 
 171 
Datoene for valget er:, 172 
14.-27. oktober: still periode (hvor kandidatene kan stille til valg) 173 
23. oktober er det kandidat workshop 174 
4.-11. november er det stemperiode hvor alle studenter på OsloMet kan stemme i valget.  175 
 176 
Jeg lurer da på om det er noen spørsmål.  177 
 178 
Det var ingen spørsmål.  179 
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 180 
Vedtak  181 

• Studentparlamentet orienteres om saken  182 

  183 

Diskusjonssak: Valg og rekruttering  184 

PSAK 36/24  185 

  186 

Predrag la fram saken. Som Amalie har vært inne på har vi hatt en workshop på 187 

høstseminaret om valg. Der hadde vi besøk av Anbjørg fra SiO. Vi ser at flere andre 188 

studentdemokratier har ulike måter å promotere og synliggjøre valget som ballongslipp og 189 

lignende. Vi ønsker å diskutere hva vi kan gjøre for å spre ordet om vårt valg og synliggjøre 190 

det så godt som mulig.  191 

 192 

Viktig å påpeke at rekruttering er et helårsprosjekt. Hvordan kan vi få folk til å få kjennskap til 193 

studentparlamentet. Noen viktige spørsmål som vi bør ta stilling til er  194 

Hva kan man gjøre for å forbedre rekruttering og gjennomføring av valg til AU, SP og 195 

tillitsvalgte? 196 

 197 

Det ble åpnet for innlegg. 198 

 199 

Innlegg: kjære studentparlament, jeg har veldig sansen for helårsrekruttering. En av tingene 200 

jeg synes er veldig trist er at det ikke blir FakCup, her bør kanskje SP ha en form for 201 

synlighet i form av en cafe eller noe og være synlige og tydelige på at SP er ganske nice. 202 

Man bør prøve å innfiltrere plasser studentene ellers er.  203 

 204 

Innlegg: slidsene i stad viste at word of mouth var tingen og propragandere i klassene. I min 205 

klasse er jeg den eneste tillitsvalgte, ingen andre vil delta. Jeg tenker det beste er å spre 206 

ordet der man kan gjøre det.  207 

 208 

Innlegg: Studentforeninger kan også være en gylden mulighet for å innhente stemmer og få 209 

folk til å stille til valg. Dersom noen er med i en forening bør man ta kontakt og prøve å 210 

benytte de mulighetene vi har der også. 211 

 212 

Innlegg: det er også lurt å utnytte arbeidskraft, aka å bruke tillitsvalgte til å spre ordet. 213 

Dersom dere har powerpoints eller videoer som de kan dele slik at det blir så enkelt for dem 214 

som mulig å spre ordet.  215 

 216 
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Innlegg: man kan også tenke på hva slags arrangement. Man kan kaste ballonger ned fra en 217 

etasje over som et ballonghav, noen har paneldebatter. Før hadde man debatter på 218 

samfunnet. Bør man ha det på OsloMet, bør man ikke ha det? Bør man samarbeide med 219 

andre eller ikke? Er det noen sammenhenger som er mer relevante for OsloMet studenter 220 

enn andre?  221 

 222 

Innlegg: Fjorårets propagandaplakater, har dere sett noe effekt av det? Jeg fikk noen 223 

kandidater fra forelesere som ikke likte at de ble hengende oppe så lenge etter valget var 224 

over. Tenker også å samarbeide med instagram og alle disse andre folka som holder på der.  225 

 226 

Innlegg: Kjellerpub er en veldig god ting! Kan være en god ide å ha med Samfunnet Bislett 227 

og se om det er mulig å få i gang en debatt der. Da må den også promoteres veldig godt. 228 

Med godt oppmøte tror jeg det kan hjelpe mye! 229 

 230 

Innlegg: absolutt, provoserende ting hjelper å synliggjøre. Vi har også fått tilbakemeldinger 231 

på det å bitche vekker oppmerksomhet. Vi har sendt ut e-post med liker du å bitche. Vi liker å 232 

provosere. 233 

 234 

Innlegg: jeg synes en stor del av det å promotere er å informere. Dassavisa har veldig mye 235 

på seg, man må plukke ut hva man skal lese. Grafisk design og promotering er viktig. Jeg 236 

synes også informasjon på SP sine nettsider er uklar, og det er vanskelig å vite hva hver og 237 

en posisjon gjør. Det blir veldig vanskelig for de som ikke er interessert i politikk fra før å vite 238 

hva SP driver med.  239 

 240 

Innlegg: hvor mye som står på Dassavisa er ganske begrensende. Jeg tenker praksis. 241 

Dersom man har ballongslipp. Kanskje man kan vise fysisk hva man gjør i SP og at bedre 242 

praksis er bra. Å skrive det når bare så langt, men å vise det og se det når litt lengre føler 243 

jeg. 244 

 245 

Innlegg: mitt kreative innspill er å sette opp korktavler og lignende hvor man kan skrive opp 246 

hva er det du brenner for og hvorfor vil du stille til valg og bruke andre kreative prosesser 247 

som kan brukes til å inspirere andre. 248 

 249 

Innlegg: ja, og vi har fått bitchebøtta, det er veldig sant at fysiske ting er bedre.  250 

 251 

T.O. bitchebøtta er en fysisk bøtte der folk kan legge lapper oppi. Men vi har tenkt å få en 252 

postkasse som er en fysisk ting de kan gå til.  253 
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 254 

Innlegg: jeg mener at SP kan skryte på seg flere gjennomslag og dermed bruke det til å 255 

promotere deltakelse i SP. F eks kan man kanskje bruke barometer med hjertesaker og hva 256 

man kan stemme på. Det kan være greit å mate dessert som et ordspill på å mate studenter 257 

med teskje. Jeg tenker at å kontinuerlig promotere SP er viktig for å rekruttere flere 258 

deltakere.  259 

 260 

Innlegg: mye bra poenger der. Vi kan bruke boller å få studenter til å innse hvor fælt de har 261 

det for å få dem til å stemme. Ballongslipp går jeg ut i ra er en metafor siden vi har politikk på 262 

det. 263 

 264 

Innlegg: jeg tenker tema og arrangement er viktig. Stand er det mange som går forbi. Det var 265 

bare stand i P52 og P32. Det bør være flere stander i løpet av en dag slik at man kommer til 266 

flere steder. 267 

 268 

Innlegg: jeg vil snakke mer om nettsiden. Jeg tror den informasjonen som står der gjør at 269 

man føler man må vite masse om demokrati og politikk for å kunne være med. For eksempel 270 

skulle jeg sende inn et endringsforslag og brukte masse tid på å finne ut hvordan jeg går 271 

fram. Kanskje man bør ha mer sånn er SP på 1-2-3, sånn foregår valg osv.  272 

 273 

Innlegg: jeg vil bygge videre på det som ble sagt om nettsiden. Den er litt slitsom å lese. Det 274 

er litt overveldende med alle fargene. Informasjonen er også veldig tung. For å få nye 275 

medlemmer må det gjøres mye enklere og mer grunnleggende slik at alle henger med. Jeg 276 

tror ikke det er så lurt med så mye farger, det blir litt knæsj.  277 

 278 

Spørsmål: det er SP nettsiden det er snakk om? 279 

Svar: ja 280 

 281 

T.O. Vi har fått storfint besøk og dermed det har jeg et forslag om vi kan gi Sigve fra NSO 282 

talerett og om vi kan åpne konstituering og gi ham tid til å orientere. 283 

 284 

Vedtak:  285 

• Studentparlamentet diskuterer rekrutteringsprosessen  286 

  287 



8 
 

Studentenes krav til sosial pakke 288 

PSAK 37/24  289 

 290 

Elias innledet saken. Vi skal begynne med dagens første resolusjon som handler om sosial 291 

pakke. Sosial pakke har i løpet av de siste årene har det vært ulike ordninger. Per 1. januar 292 

2024 er ordningen blitt effektivisert. I dag er sosial pakke en søknadsordning om beverting til 293 

sosiale studentaktiviteter på OsloMet. Som det funker i dag kan man søke om bevertning til 294 

ulike former for arrangementer som fag-frokost, avslutningslunsj eller pizzafeiringer. 295 

Arrangementet må befinne sted på campus og på et forhåndsbestilt rom hvor mat/drikke 296 

leveres. Sosial pakke har 100 000 kroner å dele ut dette året.  297 

 298 

Vi i AU synes det er supert at det finnes en slik ordning, men vi synes ordningen er for 299 

snever. Man bør også kunne søke om tilskudd til bowling, kino osv, enn bare pizza på et 300 

klasserom. Ordningen ble endret pga administrative grunner. Det ble driftet av LMA i AU og 301 

studentlivkoordinator. Det tok mye tid. Vi ønsker også at ordningen bør ha mer midler å dele 302 

ut, 300 000 i stedet for 100 000. I tildelingskomiteen bør det være en student med.  303 

 304 

Jeg vil også ta opp dette med alkoholreglene. Vi har fått tilbakemeldinger fra OTS og 305 

prodekan at man får avslag dersom man søker om tilskudd der det er mulig å konsumere øl. 306 

Det blir altfor strengt. Derfor har vi lagt til et punkt som går på dette med alkohol. Dersom 307 

denne resolusjonen blir vedtatt tas den opp på neste LMU møte, så den vil ikke bare legges i 308 

en skuff. Den vil bli diskutert og tatt opp og skaper mulighet for endring.  309 

 310 

Det ble åpnet for spørsmål.  311 

 312 

Spørsmål: vi skal diskutere forslag 1, gjøre sosial pakke til en pengesum man kan søke om. 313 

Forslag 2, øke mengden penger til 300 000 og forslag 3 få en studentrepresentant som er 314 

med på å gå gjennom søknadene. Er det riktig? 315 

 316 

Svar: det er flere ting vi ønsker å endre på, men det er hovedtrekkene. Det er summen, 317 

alkoholreglene, mindre endringer som fremlegging av kvitteringer osv. Det står punktvis 318 

nederst i resolusjonen. 319 

 320 

Spørsmål: er det da snakk om at man skal avskaffe sosial pakke 2, da tenker jeg på de 321 

midlene som har gått til fakultetene slik at de kan dele ut. Vil de da forsvinne for å få øke 322 

summen til 300 000? 323 
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 324 

Spørsmål: hvorfor ble det endret til det det er nå? Altså hvorfor ble det redusert? Hvor 325 

kommer de ekstra 200 000 fra? Du forklarte litt om øl, men det skjønte jeg ikke. Er det slik at 326 

det ikke kan gå direkte til øl, men om man arrangerer bowling så kan ikke midlene man har 327 

fått betale for øl, men man kan bruke egne penger til øl? Det stod også noe med honorarer. 328 

Hvordan betaler man honorarer med bowling og sånn? 329 

 330 

Svar: det finnes bare en ordning, sosial pakke. De ulike ordningene ble slått sammen. 331 

Hvorfor det ble gjort vet jeg ikke. Det ene er å søke sosial pakke og det andre er å spørre 332 

OsloMet om de har penger. Hvor man tar pengene fra er at det bør være en 333 

budsjettprioritering og at det bør prioriteres mer penger til det her. For eksempel ta fra 334 

ansatte kick off eller lignende. Jeg tror de skal klare å sette av det med tanke på det store 335 

budsjette OsloMet har totalt. Dersom man skal ut å bowle så kan man si det koster så så 336 

mye og at man da får pengene tilbake etter x-antall dager. Slik det har vært har man fått 337 

avslag på bowling fordi det er alkoholservering der. Når det gjelder honorar så var det lagt til 338 

som en ekstra ting, de 300 000 skal ikke gå som honorar til den som arrangerer.  339 

 340 

T.O. du sa det var to måter å få OsloMet til å gi penger på. Man kan også få penger fra 341 

studentrådet. De har litt midler til disp som man kan søke om. Dette med hvorvidt alkohol kan 342 

være involvert eller ikke, vi hadde et klassearrangement og fikk lov til å søke 343 

skjenkebevilgning og fikk drikke på campus.  344 

 345 

Endringene ble gjort fordi prorektor ønsket å gjøre endringer og ville det skulle ligge et annet 346 

sted. Hun liker å ha ting på fakultet. AU ga da beskjed at det er et behov for å ha sosial 347 

pakke, men dette forsvant noen måneder da midlene ble overført til fakultetene.  348 

 349 

Spørsmål: Hva er SFR? 350 

Svar: SFR er studentenes fakultetsråd. Man har tillitsvalgte i klassene, man har studentråd 351 

på instituttnivå, og så har man Studentenes fakultetsråd på fakultetsnivå. Ved å ha denne 352 

ordningen sikrer man studentdemokratiet. Øverst er selvfølgelig vi.  353 

 354 

Det ble åpnet for debatt. 355 

 356 

Innlegg: Jeg har ikke sendt inn endringsforslag, men jeg har noen forslag. Er dette nye 357 

forslaget til sosial pakke noe som vil være for mat, eller vil man også legge til sosiale 358 

aktiviteter? Da vil jeg bare legge til at denne nye endringen også bør handle om å redegjøre 359 

for allergier og andre typer matvaner. At man skal kunne melde fra at man har matallergier 360 
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slik at man ikke blir matforgiftet og lignende. Og har vi nådd budsjettet på 100 000 de 361 

tidligere årene og hvor fort har det eventuelt blitt brukt opp? 362 

 363 

Replikk: vi vil gjerne at pakken skal gå tilbake slik den var sånn at man kan søke på sosiale 364 

aktiviteter i tillegg til mat. Sånn det er nå så sier man at man ønsker 30 lunsjpakker til dette 365 

rommet på denne tiden og da antar de bare at så så mange ikke tåler laktose osv. Med den 366 

nye ordningen ønsker man at man kan spesifisere allergier.  367 

 368 

Den røk veldig fort da jeg satt med den pakken tidligere. 369 

 370 

Innlegg: det er fint at dere prøver å få spesifisert dette med alkoholregler og sånn, men vi har 371 

SHoT analysen der 61% av studentene ønsker flere alkoholfrie arrangementer. Da spør jeg 372 

salen om man bør sette av 100 000+ til flere alkoholholdige arrangementer? 373 

 374 

Replikk: vi ønske fortsatt å ha alkoholfrie arrangementer, men dette reglementet blir for rigid. 375 

Man må kunne ha valget, ikke tvangen. 376 

 377 

Svarreplikk: siden det ble etterspurt helt alkoholfrie arrangementer, burde det da være en 378 

egen pott av sosial pakke som kun går til alkoholfrie arrangementer.  379 

 380 

Innlegg: jeg satt høsten 2023 og bevilget midler. De forsvant rimelig kjapt. Vi måtte begrense 381 

oss stramt for hvor mye penger vi faktisk ga til de ulike gruppene som søkte. Vi satte regler 382 

på hvor mye penger per hode. Det var 50 000 på høstsemesteret og 50 000 på 383 

vårsemesteret og det var ikke i nærheten av nok. 384 

 385 

Innlegg: hvor mange var det som søkte? 386 

Svarreplikk: på høsten 2023 fikk vi inn.. jeg husker det ikke helt i hode i farten.  387 

 388 

T.O. Høsten 2023 mottok komiteen 60 søknader hvorav 5 ble avvist. De gjennomførte 389 

aktiviteter for 2221 studenter. 30 000 var øremerket campus Kjeller. Det ble for det meste 390 

søkt om midler til julebord, mat og drikke i eksamens lesning. 391 

 392 

Innlegg: Jeg synes dette er kjempefint! Jeg er veldig positiv til dette. Vi snakket om i stad at 393 

det er vanskelig å få studentene engasjert å gjøre sosiale ting og dette er en fin måte å legge 394 

til rette for dette på. Det å få folk til å møtes er mat, det er grunnleggende og viktig og skaper 395 

sosiale rom. Om vi ønsker å skape et levende campus så må vi legge til rette for dette. Jeg 396 

tror dette er noe OsloMet trenger.  397 
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 398 

Innlegg: Jeg sendte inn et tilleggsforslag. I brødteksten står det at vi skal tenke på dette med 399 

skjenkebevilgning. Jeg la derfor til et tillitsforslag om at man skal kunne søke om midler til 400 

arrangementer utenfor OsloMets lokaler. 401 

 402 

Innlegg: jeg synes Martins innlegg var veldig bra og har derfor lagt til et tilleggsforslag at xx% 403 

skal øremerkes alkoholfrie arrangementer.  404 

 405 

Innlegg: Jeg antar at poenget med sosial pakke er å ha sosiale arrangementer. Vi har nå fått 406 

vite på TVK at vi har mulighet til å spør fakultetet om budsjett til eventer. Hadde det vært 407 

lettere om vi i stedet prøvde å få ordne et tall til hver klasse, eller hvert fakultet eller lignende 408 

heller enn å ha et stort budsjett som alle søker på? Da kan jo samme klasse søke mange 409 

ganger. 410 

 411 

Replikk: det har vært snakk om man skal dele sosial pakke opp i fakulteter, vi har vel ikke så 412 

mye formeninger om dette. Men ved å ha det sentralt blir det mindre administrativt arbeid. 413 

Sosial pakke stopper ikke studenter i å søke til fakultetene. Det er bare en sentral ordning 414 

som alle kan søke til på like vilkår. 415 

 416 

Svarreplikk: da tenker jeg at hadde det ikke vært lettere å dele det opp i hver klasse eller 417 

fakultet. Kanskje man da kunne høre med alle fakultetene om å samle alle midlene i en 418 

sosial pakke. 419 

 420 

Innlegg: jeg tenkte jeg kunne dele litt erfaringer som tidligere leder av SFR TKD. Man har en 421 

tanke om at de som får til ting skal få fortsette å få til ting. Når det gjelder alkoholfrie 422 

arrangementer så kan man selvsagt øremerke, men å øremerke er litt mer begrensene enn 423 

en retningslinje. Hvordan det står kan ha noe å si. Husk på at dette skal være en sånn «slik 424 

burde det vært hvis SP fikk bestemme». Det er jo ikke sikkert alt lar seg gjennomføre 425 

praktisk, men kom med meninger om hvordan det burde være. 426 

 427 

Innlegg: jeg har noen tanker jeg vil få ut. Dersom vi binder det til fakultet så lurer jeg på om 428 

det vil gjøre det vanskeligere å få til ting på tvers av fakultetene. Kanskje man bør ha en Ole 429 

Brumm løsning at man både har på fakultet og sentralt. Jeg er litt redd at dersom man søker 430 

til fakultet så tenker man at da må det bare gjelde studenter på det fakultetet. 431 

 432 
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Innlegg: jeg vil si til AU at dette er en bra sak og at det er viktig å ta dette opp. Vi på bakerste 433 

rad snakket litt om allergier og greier, men vi forstod ikke helt hvorfor det ble tatt opp som en 434 

problemstilling fra starten av.  435 

 436 

Replikk: de antar bare hvor mange som trenger glutenfritt og slik uten at de har fått noe 437 

informasjon om hvor mange det er som trenger glutenfritt, og hvor mange som har eventuelle 438 

andre allergier. Derfor mener jeg det er viktig at man kan skrive inn når man søker om mat 439 

hvilke allergier som er gjeldende for den gruppa. 440 

 441 

Innlegg: jeg har også sittet i SFR og vil slå et slag for sentralisering. De pengene som er på 442 

fakultet, forsvinner enda lettere tilbake til OsloMet enn de som er sentralt. Under covid fikk vi 443 

mye midler, men fikk ikke brukt opp pengene. Det endte med at pengene ble brukt til ting 444 

som kanskje ikke var så viktig. Dette med allergener burde det være mulig å oppgi dette.  445 

 446 

Replikk: grunnen til at det kan være umulig med allergener er fordi det blir mer administrering 447 

av ordningen. Slik sosial pakke har blitt nå skal det være minst mulig administrativ jobb og da 448 

mindre tilrettelegging. 449 

 450 

Innlegg: jeg skal fremme et til tilleggsforslag og det er dette med øremerking av alkoholfrie 451 

arrangement.  452 

 453 

T.O. jeg mente å skrive fra utenom til utenfor. 454 

Salen godtok denne endringen i forslaget.  455 

 456 

Forslag 1 – vedtatt  457 
Forslagstiller: Markus 458 
Sidetall: 16 459 
Linjenr: 439 460 
Type forslag: tilleggsforslag 461 
Begrunnelse: Konkretisering av muligheten til å organisere aktiviteter utenfor Oslomet sitt 462 
campus ift. problemstillingen om tolkning av alkoholregelene. Å klargjøre dette poenget 463 
bedrer muligheten for å kunne anskaffe flere ulike aktiviteter som i dag er begrenset av 464 
tolkningen av regelverk. 465 
Original tekst: -  466 
Ny tekst: Sosial Pakke skal ha mulighet til å arrangere eventer utenfor Oslomet sitt campus. 467 
Dette innebærer også aktiviteter i lokaler med skjenkebevilling. Slik kan sosial pakke 468 
benyttes til å anskaffe ett bredere antall aktiviteter som er appellerende for studenter. 469 

Det ble foretatt en cupvotering mellom forslag 2 og 3 ettersom disse var likelydende.  470 

Forslag 2 – falt  471 
Forslagstiller: Christian 472 
Sidetall: 16 473 
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Linjenr: 439 474 
Type forslag: Tilleggsforslag 475 
Begrunnelse: Utifra SHOT undersøkelsen etterspørr mange studenter fullstendig alkoholfrie 476 
arrangementer. I tillegg gjør det livet lettere å ha en egen pott til dette så man også har rom 477 
for å ha arrangementer der alkohol kan være tillatt i ulik grad 478 
Original tekst: - 479 
Ny tekst: En egen pott på minimum 15% av den totale pott bør settes til side til fullstendig 480 
alkoholfrie arrangementer 481 

 482 

Forslag 3 – vedtatt  483 
Forslagstiller: Christian 484 
Sidetall: 16 485 
Linjenr: 439 486 
Type forslag: Tilleggsforslag 487 
Begrunnelse: Gjøre formuleringen mildere enn forrige forslag 488 
Original tekst: - 489 
Ny tekst: Det etterstrebes at minimum 15% av den totale potten bør gå til fullstendig 490 
alkoholfrie arrangementer. 491 

Vedtak 492 

• Studentparlamentet vedtar resolusjonen med de endringer som fremkommer på 493 

møtet 494 

 495 

Valg av Valgteam 496 

PSAK 38/24  497 

  498 
Amalie la fram saken. Vi ønsker gjerne et lite knippe studenter som kan hjelpe til med valg. 499 
Vi er bare fire personer og vi trenger litt hjelp til valg. Vi ønsker en leder, vi ønsker minst fem 500 
medlemmer og vi ønsker at alle fire fakulteter skal være representert.  501 
 502 
Mandatet er å øke valgoppslutningen. Nå er det still periode og i morgen skal jeg og Elias gå 503 
rundt med flyers. Vi ønsker gjerne å ha et møte med dere som ønsker å være med i 504 
valgteamet i morgen. Alle som stiller til valg skal stå på stand og vi skal koordinere det 505 
meste, men vi trenger hjelp til blant annet klasseromsbesøk. Alle studenter ved OsloMet kan 506 
stille 507 
 508 
Det ble åpnet for å stille spørsmål.  509 
 510 
Spørsmål: det står noe om supplering og hvis man blir for mange som vil være med, hvordan 511 
løser man det? 512 
 513 
Svar: det er ingen begrensninger, vi vil ha så mange som mulig. Vi håper på minst fem. Vi 514 
ønsker at dette skal være et verv og derfor har vi laget noen retningslinjer, men vi ønsker at 515 
alle som ønsker å være med i valgteamet skal få være med i det.  516 
 517 
Det ble åpnet for å stille som leder av valgteamet. 518 
 519 
Ingen kandidater meldte seg.  520 
 521 
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Det ble åpnet til å stille som medlem av valgteamet.  522 
 523 
Denas Rakauskas stilte som kandidat. 524 
 525 
Innlegg: bare for å påpeke, det er ikke slik at valgteamet skal stå alene og jobbe, vi i AU skal 526 
ordne og legge til rette. 527 
 528 
Innlegg: det er et veldig innskrenket verv, det er et verv som varer i tre uker og litt mer 529 
intensivt i en uke. Man trenger ikke gjøre noe hver dag. Men kanskje få til to 530 
klasseromsbesøk. Vi trenger bare noen som kan være på ballen og gjøre noe. Dere kan 531 
også si hva dere ønsker å bidra med. Vi har alt som trengs av promotering, vi trenger bare 532 
flere til å gjennomføre det.  533 
 534 
De dagene man skal hjelpe til er det noe timeantall og er det noe tid på døgnet? Er det i 535 
følge med AU eller helt alene? 536 
 537 
Så gode spørsmål! Flyers er naturlig å gjøre i lunsjtider det har ofte mest effekt. 538 
Klasseromsbesøk kan være når som helst av dagen, men vanligvis er det på slutten av en 539 
time eller på starten av en time. Akkurat det å utføre det vil stands være i følge med AU, men 540 
klasseromsbesøk vil vi gi dere en presentasjon og hva dere kan si. Man kan tenke at selve 541 
arbeidet er i fem minutter på klasseromsbesøk. 542 
 543 
Vet dere om det er noen dere kan anbefale å være med i et valgteam? 544 
 545 
Denas stilte som kandidat og presenterte sitt kandidatur fra talerstolen.  546 
Det er viktige saker, kom igjen! Vi må få folk inn i salen! Vi får ikke flere folk hvis vi ikke går 547 
og snakker med folk, jeg er med på å få flere folk inn i Studentparlamentet, det er mange 548 
viktige ting som må gås gjennom. Kanskje om man får flere folk til å stille så får man flere 549 
som blir med og verver også. Jeg har også hørt at det er merch til de som er med i valgteam, 550 
så om dere har lyst på merch bli med! Mat er også en stor del av å få folk med på ting. Jeg er 551 
god på å snakke med folk å få sjokolader. Eksamensoppgaven min var å få tak i små 552 
sjokolader. Jeg bare nevner det.  553 
 554 
Markus stilte også som kandidat.  555 
Jeg stiller til valg og tenker at jeg kan godt i løpet av neste uke ta noen klasseromsbesøk å 556 
avse litt tid her og der. Enig med Denas at dette er viktig. Det er bare å gå i eget klasserom 557 
på egen linje eller på kullene under dere, det hadde hjulpet masse.  558 
 559 
Thananthan stilte som kandidat. 560 
Jeg har faktisk litt tid denne uka til å holde på med det her. Jeg har et spørsmål til AU, 561 
hvordan stiller jeg som kandidat til parlamentet.  562 
 563 
Svar: se på trekanten. Du stiller med å sende inn kandidaturet ditt på en link som er et 564 
nettskjema du fyller ut. Vi har også workshop 23. oktober. Jeg ønsker også å vite etterpå om 565 
dere vil ha kontakt med oss denne uken og om det passer i morgen. 566 
 567 
De tre kandidatene ble valgt ved akklamasjon.  568 
 569 
Vedtak  570 
 571 

• Studentparlamentet velger Denas Rakauskas, Thananthan Kirupakaran og Markus 572 
Charles Sætereng til Valgteam  573 

• Valgteamet får suppleringsfullmakt til å supplere studenter inn i Valgteamet 574 
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 575 

Vedtektsendringer 576 

PSAK 39/24  577 

  578 

Predrag innledet saken. Studentparlamentets vedtekter sier at en vedtektsendring må 579 

behandles over to parlamentsmøter. Det vil si at forslaget som har blitt sendt til oss legges 580 

frem på dette møtet og så legges det fram for diskusjon på neste møte.  581 

 582 

Det åpnes ikke for diskusjon før neste møte. Dere finner forslagene til vedtektsendringene i 583 

sakspapirene.  584 

 585 

Det ble åpnet for spørsmål.  586 

 587 

Milly kom for å legge frem endringsforslagene hun har til vedtektsendringene. Det ligger til 588 

grunn at funksjonsperioden til parlamentsmedlemmene ikke er ideell. Mitt forslag om å endre 589 

valgtiden er slik at valget må gjennomføres før 30. september som kan medføre mindre 590 

suppleringsarbeid enn det man måtte gjøre nå i høst. Man kan da også få mer tak i nye 591 

studenter. Kanskje man kan rekruttere bedre i starttiden etter fadderuka slik at man kan fort 592 

engasjere seg å være med på å bestemme i sin tid som student her.  593 

 594 

Det ble åpnet for oppklarende spørsmål. 595 

 596 

Spørsmål: siden AU ikke har innstilt, er det fordi dere ikke har gjort dere en mening om det 597 

eller er det fordi diskusjonen skal være neste gang. 598 

 599 

Spørsmål: hvordan vil parlamentsmøtene fram til 1. oktober da fungere? 600 

Svar: godt spørsmål, har ikke tenkt så langt, kanskje man da må vente til første møte til 601 

1.oktober? Det blir kanskje litt seint, men kan gå an. 602 

 603 

Svar: Innstilling fra AU kommer på neste møte.  604 

  605 

Vedtak:  606 

• Studentparlamentet tar innsendte forslag til vedtektsendringer til orientering og 607 

behandler disse på neste parlamentsmøte.  608 

  609 
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Resolusjon – Ikke føkk med studentdemokratiet! 610 

PSAK 40/24  611 

  612 

Elias la fram saken. Som noen av dere kan huske så hadde vi før 2024 to rådgivere. Vi 613 

hadde en som jobbet 100%, hun er her fortsatt, og en som hadde 50%. Da hun som var i 614 

50% sa opp ble stillingen lagt ned. Vi har merket hvordan denne nedgangen i ressurser har 615 

svekket AU og SP sin drift. Den andre rådgiveren hadde blant annet ansvar for økonomien 616 

og det at det har utgått har gitt oss mindre oversikt over økonomien. UiO har to 617 

organisasjonsrådgivere i 100%, UiB har 150%. Vi har merket mindre ressurser mtp nettsiden 618 

og vedlikehold av denne, samt oppfølging av årets underviser, for å nevne noe. Som dere 619 

ser i sakspapirene så ønsker vi oss 2 100% rådgivere. Arbeidsutvalget vil da komme raskere 620 

i gang når de får tettere oppfølging. Med to rådgivere vil man også ha mulighet til at disse 621 

kan sparre og tenker mer langsiktig og strategisk enn hva AU som bare sitter for et år kan 622 

gjøre. Grunnen til at vi vil ha denne resolusjonen nå er at vi vil bruke den i forhandlinger med 623 

ledelsen for å få mer ressurser. Vi vil få tilbake de ressursene vi hadde. OsloMet har vokst 624 

med 30% økning i studentmassen siden 2012. Vi ønsker derfor mer ressurser. 625 

 626 

Det ble åpnet for spørsmål.  627 

Ingen spørsmål. 628 

 629 

Det ble åpnet for innlegg.  630 

 631 

Innlegg: kjære SP, jeg er sterkt enig i denne resolusjonen. Dette er et generelt problem der 632 

OsloMet prøver å skjære ned på kostnader der de ser det mulig. Vi bør ikke la dem la det gå 633 

ut over studentdemokratiet. 634 

 635 

Innlegg: jeg tror vi alle sammen er enige i denne resolusjonen. Jeg synes det er viktig at dere 636 

tar opp denne saken. Vi vet også at når AU får mer ressurser så blir det mer ressurser til oss 637 

og andre studenter på OsloMet.  638 

 639 

Innlegg: mer et spørsmål til AU. Dere nevner at dere er færre i AU enn f eks UiO. Ville det 640 

vært bedre å få inn et ekstra AU-medlem i stedet for en til rådgiver? Er man såpass avhengig 641 

av Organisasjonsrådgiver? 642 

 643 

Replikk: at UiO har flere AU-medlemmer var mer for å understreke at de har flere ressurser 644 

enn oss. På UiO så sitter to fra AU i US, så da må i så fall de i US sitte i AU. Vi trenger mer 645 
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administrativ kapasitet som vi tidligere ikke har hatt. Men kan gjerne også hatt flere i AU, sier 646 

ikke nei takk til det.  647 

 648 

Jeg kan poengtere at man kan bli satt i en veldig skvis når man sitter i US dersom man sitter 649 

i AU i tillegg. Da er man bundet av SP sin politikk og den interessekonflikten kan være 650 

vanskelig. 651 

 652 

Vi gikk over til votering.  653 

 654 

Resolusjonen ble vedtatt. 655 

 656 

Vedtak:  657 

• Studentparlamentet vedtar resolusjonen med de endringer som fremkommer på 658 

møtet.  659 

  660 
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Resolusjon om samarbeid mellom norske universitet og Equinor 661 

PSAK 41/24  662 

   663 

Predrag innledet saken. Jeg skal legge fram saken og så skal resolusjonen legges frem av 664 

innsender. Vi har fått en resolusjon sendt inn av Magnus Holger Obrestad Stenroos, et 665 

Sentralstyremedlem fra Natur og Ungdom (NU). NU ønsker å bringe temaet om samarbeid 666 

mellom Equinor og norske universiteter på dagsordenen og skape en nasjonal 667 

oppmerksomhet rundt det, dermed ønskes det at vi tar opp dette hos oss først, med et ideal 668 

om at det til slutt vil bli tatt opp på NSO.  669 

 670 

AU innstiller på at resolusjonen blir vedtatt, ettersom det samsvarer med Studentparlamentet 671 

vedtatte klima- og miljøpolitikk og er et viktig supplement til gjeldene politikk.   672 

Det ble spurt om parlamentet godkjenner at Magnus får talerett.  673 

Parlamentet godkjente at Magnus fikk talerett.  674 

Hei, takk for at jeg får legge fram denne resolusjonen. Den handler om at dere studenter skal 675 

stille krav til Equinor at de må forholde seg til 1,5 kravet. Som dere vet, gir Equinor mange 676 

penger og grønnvasker seg ved å gi penger til universiteter. Equinor spiser opp kompetent 677 

arbeidskraft, det viser studier fra NTNU. Derfor kan vi ikke gi Equinor plass på universiteter 678 

for å stjele kompetent arbeidskraft. Selskapet er eid av den norske stat og de har mulighet til 679 

å omstille seg. De er også veldig opptatt av studenter og derfor er det viktig at studenter sier 680 

ifra. SP UiB har vedtatt en lignende resolusjon, andre studentdemokratier har dette på 681 

dagsorden i løpet av høsten. Vi bør krevet at Equinor skal omstille seg.  682 

Det ble åpnet for spørsmål. 683 

Spørsmål: takk for fint framlegg. Har du noen konkrete ting som man kan gjøre eller tenker 684 

man bare generell omstilling?  685 

Spørsmål: du sier at Equinor legger beslag på arbeidskraft. Hvor får du den informasjonen 686 

fra? Bruker de den arbeidskraften til å omstille seg sakte, men sikkert eller er det slik at de 687 

tar arbeidskraften og nekter å omstille seg? 688 

Svar: konkrete endringer for Equinor, det er jo bl a at de skal omstille driften sin og fase ut 689 

den fossile produksjonen deres og hvert fall gjøre det bedre enn nå. I fjor var størsteparten 690 

av driften deres fossilt brensel og investeringene også. Mye kan bli gjort bedre hvis man 691 

stiller mer krav. Når det gjelder å beslaglegge arbeidskraft så refererer jeg til studien som 692 

viser at grønnere selskapet sliter med å få tak i arbeidskraft.  693 

Innlegg: vi har også lagt ved to endringsforslag til denne resolusjonen. Det er forslag til 694 

omformuleringer. Den første er å endre til at Studentparlamentet mener at OsloMet må være 695 

kritiske og det andre er at OsloMet ikke må inngå samarbeid. 696 

 697 
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Innlegg: denne stiller veldig greie ting å forholde seg til, den sier at Equinor skal ha en reell 698 

og ordentlig plan. Og jeg synes at endringsforslagene at det er OsloMet som må sørge for 699 

dette er nødvendige.  700 

Innlegg: jeg mener at det ikke er vårt mandat å kunne påvirke dette. Dersom det skal løftes til 701 

NSO så burde det løftes der, og ikke gå gjennom OsloMet. Denne resolusjonen legger 702 

føringer på hva vi skal mene om denne saken. Jeg lurer også på AU og hvor mye tid dere 703 

har til å jobbe med denne resolusjonen. Det står heller ikke noe om hvilke samarbeid vi har 704 

med Equinor. Og om det handler om å skvise ut olje eller ikke. Trenger vi ikke å få studenter 705 

inn i Equinor for å komme med endringer fra innsiden? Jobbe for miljøet er fint, men jeg 706 

mener denne resolusjonen ikke hører hjemme på OsloMet. 707 

replikk: ja, vi har mye å gjøre, men vi kan velge hvor aktivt vi vil jobbe med denne. Det 708 

nærmer seg landsstyre og jeg er styrt av hva parlamentet mener. Jeg har behov for å ha et 709 

vedtak på hva parlamentet mener som jeg kan ta videre.  710 

Replikk: jeg er ganske uenig med at dette ikke skal være en OsloMet sak. Det handler om 711 

hvem OsloMet skal samarbeide med. Vil også legge til at NSO har gjort om modellen og 712 

derfor er det viktig for oss å ha politikk på ganske mange saker slik at Amalie vet hva hun 713 

skal si. 714 

Svarreplikk: Jeg mener ikke det er dårlig politikk, jeg mener bare at det ikke hører hjemme 715 

her.  716 

Innlegg: Jeg vil fremme forslagene som er sendt inn fra Andreas slik at de kommer med. Han 717 

har kommet med forslag om strykning som omhandler avtaler som ikke er begrunnet i 718 

brødteksten og at man legger til et avsnitt i brødteksten som omhandler de avtalene.  719 

Spørsmål: SP representerer ikke avdelingen selv, men er vi som en individuell student? Kan 720 

vi være ansvarlig for hele OsloMet? Er det lov å si? 721 

Svar: veldig godt spørsmål. Det er ikke noe i veien for at vi kan mene noe om OsloMet som 722 

helhet. For ikke så lenge siden mente vi at SiO ikke skulle inngå avtaler med land som er i 723 

konfliktområder. Det er ikke noe i veien at vi mener noe, vi kan stille krav til dem som en 724 

helhet. 725 

Innlegg: Jeg tenker absolutt at dette påvirker OsloMet og at det er noe vi bør gå med på. Jeg 726 

synes resolusjonen er god, og den setter et premiss framover. Vi har kanskje ikke et 727 

akademisk samarbeid nå, men det kan komme og vi bør være klare og ha en mening da. Vi 728 

bør også mene noe om hvilke verdier vi ønsker å ha fremover. Vi bør sette premissene før 729 

arbeidsgiver kommer og banker på. 730 

Innlegg: jeg er uenig i å stryke de to siste punktene som det foreslås av Andreas, men jeg er 731 

veldig for tilleggsforslaget hans.  732 

Innlegg: jeg er veldig for å ta vare på miljøet, men jeg har lest på Equinor sin nettside nå og 733 

de gjør en god del allerede. De har kuttet en del av olje og gass produksjon og målet er å 734 
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kutte enda mer. De vet hva de jobber med, og de jobber aktivt for å senke co2 utslipp. Jeg 735 

synes ikke vi skal gi AU mer å jobbe med for Equinor jobber med det selv. 736 

Innlegg: det stemmer at Equinor jobber med det selv, men det er for liten grad. De kuttene de 737 

viser til er fra plattformer i Norge, så i realiteten er det ikke like mye på verdensbasis. Før 738 

Equinor kommer til OsloMet er det kanskje ikke så mye AU trenger å gjøre, men det er en 739 

viktig stemme og viktig for Equinor å vite. 740 

Innlegg: jeg tenker også på alternativet. Vi hadde samme utfordring under akademisk boikott 741 

som ville stoppet et aktivt arbeid med å gi minoritetskvinner mulighet til å få innpass i styrer 742 

og få dem i arbeid. Vi må også tenke på hva vi kan påvirke Equinor med ved at de får 743 

rekruttere studenter som kan være med på å endre innenfra.  744 

 745 

Forslag 1- falt  746 
Forslagstiller: Andreas 747 
Sidetall: 25 748 
Linjenr: 664-668 749 
Type forslag: strykningsforslag 750 
Begrunnelse: Fjerner punkter som omhandler avtaler som ikke er nærmere begrunnet i 751 
brødteksten. Dette forslaget er sannsynlig å bli trukket hvis punktene blir bra begrunnet i 752 
debatten, og/eller forslag kommer til resolusjonen som gjør de mer tydelige. 753 
Original tekst: * Er kritiske til Equinor sin akademia-avtale med noen av Norges største 754 
universiteter, og vil jobbe mot fremtidig fornying av avtalen om ikke selskapet omstiller seg i 755 
tråd med 1,5-gradersmålet. * Studentparlamentet skal ikke inngå samarbeid med Equinor før 756 
selskapet omstiller seg i tråd med 1,5-gradersmålet. 757 
Ny tekst: - 758 

 759 
 760 
Forslag 2 – vedtatt 761 
Forslagstiller: AU  762 
Sidetall: 25 763 
Linjenr: 664 764 
Type forslag: Endringsforslag 765 
Begrunnelse: Endring av formulering. En mer tydeliggjøring av ansvar.  766 
Original tekst: Er kritisk til Equinor sin akademia-avtale med noen av Norges største 767 
universiteter, og vil jobbe mot fremtidig fornying av avtalen om ikke selskapet omstiller seg i 768 
tråd med 1,5-gradersmålet 769 
Ny tekst: Studentparlamentet mener OsloMet må være kritisk til Equinor sine akademia-770 
avtaler med noen av Norges største universiteter, og vil jobbe mot fremtidig fornying av 771 
avtalen om ikke selskapet omstiller seg i tråd med 1,5-gradersmålet. 772 

T.O. KK tenkte simpelt flertall når man må tenke alminnelig flertall. Alle vedtak fattes med 773 
alminnelig flertall. Det vil si at de avholdende regnes med de som stemmer nei og da faller 774 
vedtaket. 775 
 776 

Forslag 3 – vedtatt 777 
Forslagstiller: AU 778 
Sidetall: 25 779 
Linjenr: 667  780 
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Type forslag: Endringsforslag 781 
Begrunnelse: Endring av formulering. Det vil være mer gunstig om vi mener at hele OsloMet 782 
skal forholde seg til dette enn bare oss i Studentparlamentet, ettersom resolusjonen skal 783 
omfatte universitetet som en helhet.  784 
Original tekst: Studentparlamentet skal ikke inngå samarbeid med Equinor før selskapet 785 
omstiller seg i tråd med 1,5-gradersmålet. 786 
Ny tekst: OsloMet skal ikke inngå samarbeid med Equinor før selskapet omstiller seg i tråd 787 
med 1,5-gradersmålet. 788 

 789 

Forslag 4 – falt  790 
Forslagstiller: Andreas 791 
Linjetall: 657 792 
Sidetall: 24 793 
Type forslag: tillleggsforslag 794 
Begrunnelse: Legger til ett delavsnitt i brødteksten som gir ett argument for å kutte avtalene. 795 
Jeg ble ganske forvirret over at det ikke så ut til at handlingspunktene om avtaler ble nevnt i 796 
brødteksten. Jeg antar ut ifra kontekst at det er ment som en presstaktikk for å lede til mer 797 
aktive endringer i miljøfordelsretning. Hvis dette er riktig mener jeg at det burde forklares i 798 
brødteksten hvorfor dette er ett tiltak. Hvis antagelsen min er feil så vil dette forslaget 799 
trekkes. 800 
Original tekst: - 801 
Ny tekst: Det er nødvendig å bruke de tiltak som er tilgjengelig for å få equinor til å endre 802 
kurs, og av den grunn er det nødvendig å sette det som ett krav på enhver avtale mellom 803 
Equinor og universitetsektoren, at equinor først tar sitt miljøansvar seriøst. 804 

 805 
Det ble så votert over helheten. Resolusjonen falt.  806 

Vedtak:  807 

• Studentparlamentet vedtar ikke resolusjonen  808 

 809 

Eventuelt og møtekritikk 810 

 811 

Det var ikke kommet noen eventuelt saker.  812 

Det ble åpnet for møtekritikk.  813 

Jeg synes vi skal være strengere på strak arm under voteringer, det blir vanskelig for alle å 814 
se hva som blir stemt da. Jeg synes og at man ikke skal tulle med forslagsnummer rett før 815 
votering. I sakspapirene har noen fått noen forslagsnummer og så blir dette plutselig endret. 816 
Jeg synes også det bør bli bedre tilrettelegging for de som er engelskspråklige. Man bør 817 
også snakke tydelig inn i mikrofonen. Det var også mange som var avholdende. Gjør dere 818 
opp en mening og still spørsmål om noe er uklart. Jeg vil oppfordre de som ikke har vært på 819 
talerstolen til å ta ordet neste møtet slik at vi blir bedre kjent og får mer stemmer inn. Jeg 820 
synes også at diskusjonen på siste sak la opp til at resolusjonen skulle vedtas, men så ble 821 
den ikke det. Hvis folk er uenige så må de ta ordet. 822 

 823 
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Jeg er enig i en del som har blitt sagt. Man bør kanskje igjen se om det er interesse for 824 
formøte. Jeg synes alle som opplever at de har baller har baller. Det er sjelden jeg er pro at 825 
man er avholdende, men dersom man er usikker i en sak så er det kanskje greit likevel. 826 

Takk for at du nevnte det om engelsk. Det er jo ikke sikkert det gjelder flere enn meg. Men 827 
det er vanskeligst å forstå når man stemmer, kanskje en veiledning for stemming på engelsk 828 
ville hjulpet.  829 

Takk for en fin debatt, det har vært ryddig fra talerstolen. Det er veldig artig å gå opp og si sin 830 
mening, kjør på det er veldig artig! 831 

Takk for møte, beklager litt rot på tampen der. Jeg skjønner at det kan være forvirrende, 832 
særlig når det er flerspråklige. Ikke nøl med å si fra til oss om det går for fort. Man kan også 833 
spør om prøvevotering. Hvem som helst i salen kan be om prøvevotering for å lodde 834 
stemningen. Det kan være greit å lodde for eller imot på generelt grunnlag. Det kan være 835 
greit for å få indikasjoner fra salen. Godt møte, kjekt å se og gratulerer til de som ble valgt til 836 
valgteamet – det er kjempekult!  837 

Takk for et fint møte! Det kan jo være greit å ha litt øvelser på å ta debatten på betente 838 
temaer. Et lite tips. Dere har vært kjempeflinke og veldig snille med oss. Beklager litt for 839 
utpressing ved valg.  840 

Vi fra KK vil takke for et fint møte og beklager. Ellers så bare, ja. Vi har lite å gjøre siden dere 841 
er så flinke. Stå på! Takk.  842 

Thank you for a nice meeting. Afterwards there is a meeting soda, or other beverages. You 843 
can vote one last time. Do you want to go to an expensive place that is a five minutes walk or 844 
do you want to og to a cheaper place where you have to take the tram. On Thursday there is 845 
a debate about the new student house at chateu neuf at halv 6. I will be there, if you like to 846 
join, join. 847 

Jeg synes det har vært fine debatter, fin kultur, bra jobba med å ta vare på hverandre. Takk 848 
for ordstyring og KK.  849 

Jeg vil også si tusen takk for møtet. Jeg vil minne om 31. oktober kl 18, da håper jeg å se 850 
alle utenfor Eidsvollsplass til demonstrasjon. Vil også takke dere for at vi har en resolusjon å 851 
banke i bordet til ledelsen, det vil også kanskje hjelpe oss inn mot US. Er enig i alt det andre 852 
som er blitt sagt. 853 

Møtet ble hevet 21.17. 854 


